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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Viktor

Miniszterelnök Úrho z

„Mikor lesz újra használható a Gyöngyösi Kálváriaparti Sport- és Általános Iskola
tanuszodája? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A Gyöngyösi Kálváriaparti Sport- és Általános Iskola tanuszodája körülbelül másfél éve ne m

működik, a probléma pedig nem csak az iskolába járó gyerekeket érinti .

A rendelkezésemre álló információk szerint – jóllehet a gépészeti rendszer m űszaki felmérése

már tavaly megtörtént – jelenleg még mindig nincs eredményesen lezárt közbeszerzési eljárás ,

így kiválasztott kivitelező sem.

Amennyiben az ügymenetet továbbra sem sikerül felgyorsítani, úgy várhatóan az őszi

tanévkezdésre sem sikerül elvégezni a szükséges munkálatokat.

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszterelnök Urat, mikorra várható a felújítás ténylege s
megkezdése, illetve annak befejezése, avagy mikorra vehetik újra használatba a gyöngyösie k

a szóban forgó tanuszodát?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . április 21 .
Tisztelettel,

Vona Gábor
Jobbik

Vona Gábor
országgyű lési képviselő
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